
Referat af bestyrelsesmøde den 22. august 2013 
 
Tilstede: Mikkel, Mette, Jesper og Kurt 
Fraværende: Ingen 
 
YOUSEE 
 
Der er sat afstemning i gang, og dette er meldt ud til alle husstande. Søndag den 25. august vil der blive 
omdelt en ”huskeseddel” om afstemningens afslutning den 31. august. 
 
TRAFIK.  
 
Intet nyt. 
 
SNERYDNING: 
 
Bestyrelsen ser i øjeblikket på et tilbud på snerydning, hvor der også bliver saltet præventivt, således at vi 
undgår et tykt lag is på vejen, når der er blevet ryddet for sne. Beslutning derom træffes senere på året. 
  
SKADER/KRAGER/ALLIKER 
 
Bestyrelsen retter henvendelse til Hillerød kommune med henblik på at få en tilladelse til regulering af de 
mange større fugle, der er i Brødeskovparken, således at vi kan få småfuglene igen.  
 
ØKONOMI: 
 
Der står i øjeblikket 158.000 kroner på kontoen, og der er ingen skyldnere. 
 
HAVEDAG 
 
Blev afholdt med et stort fremmøde, der blev malet, luget og tyndet ud i plantebæltet ud mod 
Brødeskovvej. 
 
FISKE ARRANGEMENT 
 
Igen i år er der blevet afholdt et meget vellykket fiskearrangement i Poppelsøen, hvor Søren var 
ankermand. Et rigtig godt arrangement med stor tilslutning. Der skal lyde et stort tak til Søren for initiativet. 
 
 
NÆSTE BESTYRELSESMØDE 
 
Torsdag den 5/9 kl. 19.00 hos Mikkel.  


